
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Søndergård Syd
Onsdag d. 20. september 2017 kl. 19.15

hos Rewidan, LYFA-parken, Måløv Byvej 229 G, 2760 Måløv

Bestyrelsesmedlemmer Deltog

Ege Christiansen Ja

Ole Kveiborg Ja

Henrik Wilson Ja

Preben Svendsen Ja

Martin Savery Ja

Dagsorden

1 Nyt fra formanden • Vestforbrændingen ønsker møde om udrulning af 
den nye affaldsordning m. sortering v. i første 
omgang rækkehuse.

• Oplysningsfolderen layoutes med nuværende 
materiale.

2 Nyt fra næstformanden –

3 Nyt fra kassereren Budget blev præsenteret med enkelte forbehold.

4 Fælleshuset, status Det skrider fremad men der er endnu en række 
mangler. Kommunen har foreslået overdragelse d. 
2. oktober.
Vi vil snarest muligt mødes med Søndergård 
Nords bestyrelse og holde stiftende 
generalforsamling for Fælleshus Søndergård.

5 Grønne kiler Vi synes at kommunens overordnede plan for 
beplantning og opholdspladser i området er god. 

6 Eventuelt • Generalforsamlingen d. 25. oktober holdes på 
Kongemosen.

• Kløverhavens ledningsnet.
• Kloakspuling. Bækholmen stod delvis under 

vand efter regnskyl. Vi kontakter kommunen.
• Kan en gruppe udtræde af G/F’s aftale med you-

See og lave deres egen? Nej. Fordi det er vores 
antenneanlæg.

• Skiltning af “Privat” o. lign. – Hvis skiltning over-
træder lokalplanen eller andre regler, står det 
enhver frit for at klage til rette myndighed. 

• Vedligeholdelsesplan for veje? – Vi fremlægger 
beregninger på generalforsamling.

7 Næste møde Generalforsamlingen d. 25. oktober.


